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Zápis ze zasedání zastupitelstva 

  

 

1 Zahájení 

1.1 Organizační opatření 

Návrh: Tomáš Snopek navrhl za zapisovatele Tomáše Snopka a za ověřovatele zápisu Michala Knora a 

Kateřinu Gregorvou. 

 

 

Usnesení 19/04/1.1: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň volí za zapisovatele Tomáše Snopka a za 

ověřovatele Michala Knora a Kateřinu Gregorovou. 

 

Hlasování: Pro (7)  T. Snopek, V. Konvalinka, T. Přibyla, J. Krátký, K. Gregorová, M. Knor, J. Valenta, 

Proti (0).  Zdržel se (0) 

 

1.2 Program zasedání 

Návrh: Starosta T. Snopek předložil návrh programu, který byl zveřejněn. T. Snopek navrhl doplnění 

programu o „Pořízení platebního terminálu na obecní úřad“  , „Vlajka pro Tibet“, „Portál T-Mapy“ 

Jednání číslo 4/2019 

Datum, čas 18. 2. 2019 od 19:00 

Místo Hlásná Třebaň, budova Obecního úřadu 

Přítomni (7) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Tomáš Přibyla, Michal Knor, Jiří Krátký, 

Kateřina Gregorová, Jan Valenta 

Omluveni (2) Miroslav Stříbrný, Vojtěch Musil 

Hosté (0)  

Zápis zapsal Tomáš Snopek 

Ověřovatelé zápisu Michal Knor, Kateřina Gregorová 
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„Příspěvek klubu Zvonek“, „Převod hospodářského výsledku MŠ“ Věcná břemena“,  „Aukce na 

dodavatele energií pro OÚ“  v bodě různé. 

 

Program zasedání: 

 

• Projektová dokumentace - lávka 

• Strategický plán 

• Odkup pozemků od společnosti M-Lignum, s.r.o. 
• Řešení reklamací na budově MŠ Hlásná Třebaň 

• Výše stočného pro rok 2019 

• Nabídka projektových prací na rekonstrukci veřejného osvětlení 

• Různé 
o Pořízení platebního terminálu na obecní úřad 
o Vlajka pro Tibet 
o Převod hospodářského výsledku MŠ 
o Příspěvek klubu Zvonek 
o Aukce na nákup energií pro OÚ 
o Portál T-Mapy 
o Věcná břemena 

 

Hlasování: Pro (7)  T. Snopek, V. Konvalinka, T. Přibyla, J. Krátký, K. Gregorová, M. Knor, J. Valenta, 

Proti (0).  Zdržel se (0) 

 

Usnesení 19/04/1.2: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje navržený program zasedání. 

 

2 Projektová dokumentace - lávka 

 
Návrh: Starosta T. Snopek seznámil zastupitele s průběhem jednání o cenové nabídce a návrhu SoD 

na novou lávku. Bylo zahájeno jednání o výši za projektové práce, návrh SOD byl zaslán právnímu 

zástupci obce k připomínkám.   

 

Usnesení 19/04/02: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň: 

1. Pověřuje starostu a místostarostu obce jednáním o výši cenové nabídky na zpracování PD na 

lávku 

2. Pověřuje starostu obce rozesláním SoD vč. jeho připomínek všem zastupitelům 

3. Ukládá zastupitelům zaslat připomínky k SoD, nejpozději do příštího jednání zastupitelstva 

 

Hlasování: Pro (7)  T. Snopek, V. Konvalinka, T. Přibyla, J. Krátký, K. Gregorová, M. Knor, J. Valenta, 

Proti (0).  Zdržel se (0) 
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3 Strategický plán 

Návrh: Zastupitel Jiří Krátký informoval o konání pracovní skupiny a seznámil s časovým 

harmonogramem schůzek pracovní skupiny a s finální verzí dotazníku pro tvorbu strategického plánu. 

Dále byla připomínkována podoba smlouvy o zpracování architektonicko- urbanistické studie, kterou 

zaslaly slečny Kusbachová a Kučerová.  

Zastupitelstvo požaduje ze smlouvy vypustit bod 2.1. a bod 2.6. v odst.2. Dále budou do smlouvy 

doplněny termíny provedení díla v souladu s harmonogramem tvorby strategického plánu a budou 

doplněny sankce pro obě smluvní strany 

 

Usnesení 19/04/03: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň: 

1. Schvaluje finální verzi dotazníku pro dotazníkové šetření pro tvorbu strategického plánu 

rozvoje obce 

2. Schvaluje časový harmonogram dotazníkového šetření a schůzek pracovní skupiny 

3. Pověřuje starostu a místostarostu obce úpravou SoD na architektonicko urbanistické studie 

dle připomínek zastupitelstva a pověřuje starostu podpisem smlouvy. 

 

Hlasování: Pro (7)  T. Snopek, V. Konvalinka, T. Přibyla, J. Krátký, K. Gregorová, M. Knor, J. Valenta, 

Proti (0).  Zdržel se (0) 

 

4 Odkup pozemků od společnosti M-Lignum, s.r.o. 

 

Návrh: Starosta T. Snopek s výsledkem jednání na odkup pozemků parc. č. 1181/2, 1182/2, 1183/1, 

1183/4 v katastrálním území Hlásná Třebaň o celkové výměře 4642 m2. S majitelem společnosti M-

Lignum, s.r.o.  p.  Chrásteckým byla dojednána cena 200 000Kč. Zastupitelstvo obce souhlasí 

s odkupem pozemků za výše uvedenou cenu. Zastupitelstvo také projednalo návrh Kupní smlouvy 

zaslaným p. Chrásteckým. T. Přibyla navrhl do kupní smlouvy doplnit poznámku, že prodávající 

prohlašuje, že na pozemcích není žádná ekologická zátěž. Zastupitelstvo s poznámkou souhlasilo a 

dále ke smlouvě nemělo připomínek. 

 

Usnesení 19/04/04: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň: 

1. Souhlasí s koupí pozemků parc. č. 1181/2, 1182/2, 1183/1, 1183/4 v katastrálním území 

Hlásná Třebaň o celkové výměře 4642 m2 od společnosti M-Lignum, s.r.o.  za 200 000Kč 

2. Požaduje do kupní smlouvy doplnit poznámku o závazku prodávajícího, že pozemky nejsou 

zatíženy žádnou ekologickou zátěží 

3. Pověřuje starostu obce podpisem smlouvy 

 

Hlasování: Pro (7)  T. Snopek, V. Konvalinka, T. Přibyla, J. Krátký, K. Gregorová, M. Knor, J. Valenta, 

Proti (0).  Zdržel se (0) 
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5 Řešení reklamací na budově MŠ Hlásná Třebaň 

Návrh:  Zastupitelé byli informování o průběhu řešení reklamací na budově MŠ. Řeší se závady se VZT, 

izolací požárních klapek, kamerami a provedením oplocení  

Usnesení 19/04/05: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň: 

- Bere na vědomí informaci o průběhu řešení reklamací na budově MŠ Hlásná Třebaň 

Hlasování: Pro (7)  T. Snopek, V. Konvalinka, T. Přibyla, J. Krátký, K. Gregorová, M. Knor, J. Valenta, 

Proti (0).  Zdržel se (0) 

 

 

6 Výše stočného pro rok 2019 

Návrh: Místostarosta V. Konvalinka seznámil zastupitele s výpočtem (dle finanční analýzy) výše 

stočného pro rok 2019. Výše stočného je ovlivněna počtem připojených domácností. Z finanční 

analýzy vychází minimální výše stočného pro rok 2019 57,74Kč/m3. Zastupitelstvo navrhlo 

hodnotu stočného pro rok 2019 ve výši 58Kč/m3. 

Usnesení 19/04/06: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň: 

1. Schvaluje hodnotu stočného pro rok 2019 ve výši 58Kč/m3 

2. Pověřuje místostarostu obce zveřejnit výpočet výše stočného vč. odůvodnění v dubnovém 

čísle zpravodaje 

 

Hlasování: Pro (7)  T. Snopek, V. Konvalinka, T. Přibyla, J. Krátký, K. Gregorová, M. Knor, J. 

Valenta, Proti (0).  Zdržel se (0) 

 

7 Nabídka projektových prací na rekonstrukci 

veřejného osvětlení 

Návrh: Starosta T.Snopek předložil zastupitelům cenovou nabídku na projektovou dokumentaci na 

rekonstrukci veřejného osvětlení v ul. Karlštejnská, Ovesná, Ječná, Pod Svahem ve výši 67 155Kč vč. 

DPH firmy Jiří Majer – Elektro. Firma Jiří Majer nabídla také zapracovat situační plánek na rozmístění 

těles veřejného osvětlení na návsi na Rovinech za cenu 2000Kč vč. DPH  

 

Usnesení 19/04/07: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň: 

1. Schvaluje cenovou nabídku firmy Jiří Majer – Elektro ve výši 67 155 Kč vč. DPH na 

projektovou dokumentaci rekonstrukce veřejného osvětlení v ul. Karlštejnská, Ovesná, Ječná, 

Pod Svahem 

2. Schvaluje cenovou nabídku firmy Jiří Majer – Elektro ve výši 2 000 Kč vč. DPH na tvorbu 

situačního plánku rozmístění těles veřejného osvětlení na návsi na Rovinech 
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3. Pověřuje starostu a místostarostu projednat umístění těles ve všech ulicích s majiteli sousedních 

pozemků  

Hlasování: Pro (7)  T. Snopek, V. Konvalinka, T. Přibyla, J. Krátký, K. Gregorová, M. Knor, J. 

Valenta, Proti (0).  Zdržel se (0) 

8 Různé 

8.1 Pořízení platebního terminálu na obecní úřad 

Návrh: Starosta T.Snopek informoval zastupitele o záměru umístit na obecní úřad platební terminál, 

pro platbu kartami pro výběr poplatků a předložil zastupitelům 4 cenové nabídky poskytovatelů 

platebních terminálů. 

 

Usnesení 19/04/8.1: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň: 

1. Souhlasí s pořízením platebního terminálu pro výběr poplatků na obecní úřad  

2. Pověřuje starostu a předsedu finančního výboru výběrem konkrétního poskytovatele podle 

kritéria ekonomické výhodnosti nabídky 

 

Hlasování: Pro (7)  T. Snopek, V. Konvalinka, T. Přibyla, J. Krátký, K. Gregorová, M. Knor, J. 

Valenta, Proti (0).  Zdržel se (0) 

 

8.2 Vlajka pro Tibet 

Návrh: Zastupitelstvo projednalo žádost Spolku Lughta o připojení se k mezinárodní kampani konané 

10. března 2019 „ Vlajka pro Tibet“  , kterou obec vyjádří symbolickou podporu Tibetu. 

 

Usnesení 19/04/8.2: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň: 

1. Souhlasí s připojením se k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“ 

 

Hlasování: Pro (7)  T. Snopek, V. Konvalinka, T. Přibyla, J. Krátký, K. Gregorová, M. Knor, J. 

Valenta, Proti (0).  Zdržel se (0) 

 

8.3 Převod hospodářského výsledku MŠ 

Návrh: Starosta T. Snopek informoval členy zastupitelstva o žádosti paní ředitelky MŠ Hlásná Třebaň 

o převodu kladného hospodářského výsledku za rok 2019 ve výši 92 709,16 Kč do fondu odměn 50 

000 Kč a do rezervního fondu 42706,16 Kč. 
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Usnesení 19/04/8.3: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň: 

2. Souhlasí s převodem kladného hospodářského výsledku za rok 2019 do fondu odměn a do 

rezervního fondu. 

 

Hlasování: Pro (7)  T. Snopek, V. Konvalinka, T. Přibyla, J. Krátký, K. Gregorová, M. Knor, J. 

Valenta, Proti (0).  Zdržel se (0) 

 

8.4 Příspěvek klubu Zvonek 

Návrh: Zastupitelstvo obce znovu projednalo žádost Klubu Zvonek – Sdružení zdravotně postižených 

z.s. .Cílem sdružení je poskytovat podporu lidem s onkologickým onemocněním. J. Krátký navrhl, aby 

zastupitelstvo na základě potřeb občanů identifikovaných ve strategickém plánu vytvořilo dotační 

program pro spolky, který bude v následujících letech systematicky podporovat obdobné aktivity. 

 

Usnesení 19/04/8.4: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň: 

1. Schvaluje příspěvek Klubu Zvonek – Sdružení zdravotně postižených ve výši 3000Kč  

 

Hlasování: Pro (7)  T. Snopek, V. Konvalinka, T. Přibyla, J. Krátký, K. Gregorová, M. Knor, J. 

Valenta, Proti (0).  Zdržel se (0) 

8.5 Aukce na nákup energií pro obecní úřad 

Návrh: Starosta T. Snopek informoval o nabídce Města Černošice, zda se obecní úřad opět zúčastní 

burzy na nákup energií (el. energie a plyn). V uplynulých letech se obec zúčastnila a nakoupila energie 

vždy levněji.  Centrálním zadavatelem bude Město Černošice. 

 

Usnesení 19/04/8.5: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň: 

1. Souhlasí s účastí Obce Hlásná Třebaň v aukci na nákup energií pořádané Městem Černošice. 

 

Hlasování: Pro (7)  T. Snopek, V. Konvalinka, T. Přibyla, J. Krátký, K. Gregorová, M. Knor, J. 

Valenta, Proti (0).  Zdržel se (0) 

 

8.6 Aplikace T- Mapy 

Návrh: T. Přibyla opět zrekapituloval informace ohledně pořízení aplikace T-Mapy.   

 

Usnesení 19/04/8.6: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň: 

1. Schvaluje pořízení aplikace T-Mapy a modulu hlášení závad a pověřuje starostu obce 

podpisem smlouvy 
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Hlasování: Pro (7)  T. Snopek, V. Konvalinka, T. Přibyla, J. Krátký, K. Gregorová, M. Knor, J. 

Valenta, Proti (0).  Zdržel se (0) 

 

8.7 Věcná břemena 

Návrh: Zastupitelstvo projednalo žádost Ing. arch. Juraje Calaje bytem Jiránkova 2247, Zelené 

Předměstí, 53002 Pardubice a Mgr. Kateřiny Calajové Ph.D. bytem Drnovice 167, 68304 Drnovice  o 

umístění elektrického kabelu k pozemku 78/2 přes obecní pozemek par.č. 55/1. 

 

Usnesení 19/04/8.7: Zastupitelstvo souhlasí s umístěním elektrického kabelu do obecního pozemku 

parc.č. 55/1 dále pověřuje starostu a místostarostu obce uzavřením smlouvy o smlouvě budoucí o 

zřízení služebnosti inženýrské sítě -   věcného břemene pro vybudování kabelové přípojky. 

 

Hlasování: Pro (7)  T. Snopek, V. Konvalinka, T. Přibyla, J. Krátký, K. Gregorová, M. Knor, J. 

Valenta, Proti (0).  Zdržel se (0) 

Příští jednání zastupitelstva 

  

Jednání číslo 5/2019 

Datum, čas 4.3.2019 

Místo Hlásná Třebaň, budova Obecního úřadu 

Témata  


